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敲响平安的钟声，念起平安的诵经，祈求平安的福咒，送出平安的祝福，平安夜，愿你平平安安，吉祥如意，合家欢乐，幸福美满！以下是为您整理的新年英语祝福句子，供大家学习参考。　　1、Warm hearted wishes for a happy N...
敲响平安的钟声，念起平安的诵经，祈求平安的福咒，送出平安的祝福，平安夜，愿你平平安安，吉祥如意，合家欢乐，幸福美满！以下是为您整理的新年英语祝福句子，供大家学习参考。
　　1、Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things。
　　传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　2、To wish you special joy at the holidays and all year。
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　3、Wish all the best wishes for you。
　　献上最美好的祝愿。
　　4、A cheery New Year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
　　5、Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through。
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　6、Best wishes for you and your family。
　　祝福您及您的家人。
　　7、A cheery New Year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
　　8、Peace and love for you at New Year from all your students。
　　祝老师新年充满平安和爱。
　　9、Wishing you all the blessings of a beautiful season。
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　10、Thank you for your hard work and patience on this holiday season。
　　值此佳节，谨对您的辛勤栽培表示感谢。
　　11、May the joy of New Year be with you throughout the year。
　　愿新年的快乐一年四季常在。
　　12、Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through。
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　13、May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear。
　　祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
　　14、This letter just no ink, between the lines for busy, night lights and star, I hope the undercurrent drips, happy New Year good time, total heart feelings surging, wish you happy new year without sorrow, happy new year!
　　此信短短无墨香，字里行间祈愿忙，夜夜华灯伴星光，日日希冀暗流淌，幸福新年好时光，心中情谊总激荡，愿你新的一年幸福无忧，新年欢畅!
　　15、Wishing you all the blessings of a beautiful New Year season。
　　愿你拥有新年所有美好的祝福。
　　16、Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you。
　　愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
　　17、A New Year greeting to cheer you, my good friend。
　　希望新年祝福给你带来欢乐，我的好朋友。
　　18、The Spring Festival comes, SMS reports; New Year greetings, wish you smile; life is happy, good luck over; double wages, have both fame and wealth, opportunities around; health need; a text message, all is well。
　　春节来到，短信报道;新年问好，愿你微笑;生活幸福，好运笼罩;工资翻番，机遇围绕;福禄双全，健康必要;短信一条，一切安好。
　　19、At New Year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days。
　　新年的祝福，愿你心境祥和、充满爱意，美丽填满你的世界，满足和喜悦充满你的每一天。
　　20、Best of luck in the year to come。
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　21、May you have the best New Year ever。
　　愿你度过最美好的新年!
　　22、New Year comes but once a year. But when it comes it brings good cheer。
　　新年一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
　　23、We offer New year blessings to you。
　　我们向您献上新年的祝福!
　　24、Wishing you all the happiness of the holiday season。
　　祝节日幸福如意。
　　25、Happy new year, my best friend。
　　祝我的挚友新年快乐。
　　26、Flick the years of dust, to laughter and tears, love and cemented in the minds of a thick crystal amber. I wish happy new year! I wish you the new year: don\'t gain weight, before the person you most Qiao; money in hand, laughing in the dream。
　　拂去岁月之尘，让欢笑和泪水、爱与哀愁在心中凝成一颗厚重的晶莹琥珀。祝新年快乐!祝您新年：身上不长膘，人前你最俏;手头有钞票，梦里都在笑。
　　27、Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you。
　　愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
　　28、Wish many good wishes for the holidays and the coming year。
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　29、Much joy to you in the upcoming year。
　　愿您在新的一年充满快乐。
　　30、To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you。
　　恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　31、Warm greetings and best wishes for the New Year!
　　致以热烈的祝贺和良好的祝福，新年快乐。
　　32、Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings。
　　祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
　　33、May you have the best New Year ever。
　　愿你度过最美好的新年!
　　34、Hope all your New Year dreams come true!
　　愿你所有的新年想都成真!
　　35、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest。
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
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